
 

SPØRGSMÅL NR.  S 1034 
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Beskæftigelsesministeren 

Dato: 14. september 2018 

Stillet af: Finn Sørensen (EL)  

Er ministeren tilfreds med, at der kun er tilkendt 1/3 af det antal 

førtidspensioner, som forligspartierne forventede, da aftalen om reform af 

førtidspensionfleksjob blev indgået, og hvilke initiativer vil han i givet fald tage 

for at bringe antallet af tilkendelser i overensstemmelse med forventningerne 

i aftalen?  

(Spm. nr. S 1034). 

 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 14. september 2018 
 
 
Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på Finn.S@ft.dk og til 
Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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